
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

w dniu 6 lipca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa zarządu PGE Paliwa Radosława Bandery 

Szanowny Panie Prezesie! 

Zwracam się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania. 

1. Ile spółka PGE Paliwa zamówiła węgla kamiennego – i jakich rodzajów – na sezon 2022/23? 

2. Czy całość zamówionego węgla jest na potrzeby Grupy Kapitałowej PGE? Jeśli nie, to ile go jest 

dla innych odbiorców? 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 

senator RP 


